
Folketingets Kommunaludvalg har den 25. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 183 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S) .

Spørgsmål nr. 183:
’’Ministeren bedes lave en opgørelse, hvor det anslås, hvad kommunerne år-
ligt bruger på at overholde udbudsreglerne.”

Svar:
Jeg kan oplyse, at Indenrigs- og Sundhedsministeriet ikke er i besiddelse af 
oplysninger, der gør det muligt at udarbejde en sådan opgørelse.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   
                               Søren H. Thomsen

Folketingets Kommunaludvalg

Slotsholmsgade 10-12
DK-1216 København K

T +45 7226 9000
F +45 7226 9001
M sum@sum.dk
W www.sum.dk

Dato: 2. juli 2010
Enhed: KOMOK
Sagsbeh.: mb
Sags nr.: 1005221
Dok nr.:  259690

Kommunaludvalget 2009-10
KOU alm. del Svar på Spørgsmål 183
Offentligt


